

ACTA INTERBARRIOS 07-11-2011

Asistentes: Palavea, Pedralonga e Santa Xema, Agra do Orzan, Os Maios, Montealto, Ria, grupo da universidade xuventude.

ORDEN DO DÍA:

1. Información de Barrios e Vilas.
2. II xuntanza Indignada.
3. 20N, propostas de actividades.
4. Varios
 1. Camisetas.
 2. Comunicación.
 3. Grupo feminismo do Agra.

1. Información de barrios e vilas.

1. Agra do Orzan; adelanta a hora de xuntanza do grupo de traballo do barrio as 19h30.. Falaron de contactar con asociacións do barrio, en concreto coa asociacións sin papeis porque lles comentaron que necesitan axuda.
 1. Hacen una observación á redacción da acta anterior sobre a participación na xuntanza. Pon no enunciado que o debate son se levou a cabo porque a Agra o bloqueou, vai adxunto o correo enviado a Rede con fecha do 26 de outubro ofrecéndose a colaborar e informando das condicións aprobadas na sua asemblea. Indican que foron a única asemblea que respostou a petición da Ria.

Asunto:	Re: Debate
De:	"agradoorzan" <agradoorzan@15m-acoruna.com>
Fecha:	Mie, 26 de Octubre de 2011, 6:01 pm
Para:	rede_interbarrios@googlegroups.com
Cc:	asamblea.betanzos@gmail.com
Prioridad:	Normal
Opciones:	Ver encabezado completo Ver versión imprimible Bajar este mensaje como un archivo Add to Address Book View Message Details

Hola a todxs,

Ayer en la reunión del Agra tratamos este punto, y tras reconocer que la información era más bien escasa (desconocemos las personalidades que van a integrar la mesa, si, sabemos que será un periodista, un sociólogo, un politólogo pero...¿de una determinada ideología?. Nos falta información al respecto finalmente conseguimos llegar a un consenso.

También vemos que se ha producido un cambio de ubicación, y la nueva no la hemos podido valorar en asamblea, pero no es lo mismo un salón de un instituto que un salón de la fundación Caixa Galicia por razones evidentes. Finalmente llegamos a la conclusión de participar en dicha mesa siempre y cuando se den las siguientes condiciones:

- Que se forme un grupo de trabajo para tratar los contenidos que vamos a exponer y la posición que vamos a adquirir ante el debate. Ese mismo grupo de trabajo sería el encargado de designar a los dos portavoces, que podrán ser integrantes del mismo o externos, pero que necesariamente tendrán que hacer un trabajo previo con el grupo.

Todo lo trabajado en dicho grupo, se hará llegar previamente a las asambleas en forma de documento para que puedan mostrar su aprobación o no.

Los dos portavoces que finalmente acudan, tendrán que exponer sólo y exclusivamente lo tratado en el grupo de trabajo, eludiendo cualquier opinión personal y no contestando a preguntas fuera de lo tratado.

- Que haya paridad en los que vayan a intervenir en el debate, es decir, tendrán que ser necesariamente un hombre y una mujer.

- Que los que intervengan finalmente en el debate tanto como el grupo de trabajo que desarrolle los contenidos, se presten a críticas colectivas posteriores por parte de las asambleas que nos hagan identificar los posibles errores para no volver a cometerlos.

Por parte del Agra, hay varios voluntarios para participar en ese grupo de trabajo, dispuestos a reunirse y tratar la cuestión con la urgencia que el plazo parece que marca.

La opinión generalizada de los ayer presentes en la reunión es que se trata de dar la información, de la forma más aséptica posible, con el fin de fomentar que los ciudadanos se vuelvan críticos.

En el caso de que no se cumplan estas condiciones, la asamblea de Agra no apoyará dicho debate.

-
2. Sobre os cartaces enviados para a campaña electoral, non os van a utilizar porque fan referencia a votar contra o bipartidismo e na súa asemblea aprobaron informar sobre as diferentes opcións políticas dunha forma neutra, e non pedir nin deixar de pedir o voto por ningunha.
 2. Ria; o grupo de traballo de transporte hoxe ten unha xuntanza coa plataforma do AVE; O grupo de Sanidade está preparando a charla, na que participaran traballadores e traballadoras dos centro de saude dos municipios, non esta posta aínda a data;
 1. Sobre o refundamento dos diferentes **protocolos**, o compañeiro comenta que non se pode facer porque os documentos reflexan mais diferenzas que nun principio parecía ver. Proponse que se constitua un grupo de traballo integrado por todas as asambleas para facer ese traballo.
 2. Se comunica que o debate sobre as eleccións que nos propuso a Fundación IESP, non se fixo, tendo en conta que a asamblea do Agra solicitou varios requisitos que os e as compañieras da Ria non corpatiamos e que ningunha outra asamblea se pronunciou ao respecto. A Ria decidiu non celebrar o debate e facerlo com Ria para mais adiante.
 3. Montealto. Fai entrega do nº 2 do boletín de montealto. Estan discutindo a reestruturación dos grupos de traballo a nivel interno.
 1. A pasada asamblea celebrouse na calle a Torre, fronte á asociación de veciños para ver si acudía mais xente. Pregunaron á xente sobre que face o 20n, esto comentou a compañeira *“Hoy en M.A. hemos tenido la asamblea popular especial 20N con magosto. En ella queríamos consensuar alguna propuesta de cara a las elecciones. Ha salido una idea: el día de reflexión hacer un magosto (nos han sobrado muchas castañas) con queimada y charla debate. Nos gustaría saber la opinión de otras asambleas para saber si os sumais a la acción y entre todxs darle forma. Cómo el permiso hay q pedirlo ya (a pesar de que tenemos un abogado que se sale) hemos estado barajando sitios dónde hacerlo. La idea era encontrar uno dónde fuésemos visibles, dónde pasara gente y además pudieramos enganchar los toldos. Han salido ideas de posibles sitios como plaza de España, obelisco, plaza de Pontevedra o maria pita”*
 2. **Firmas sobre carril bus**, solicitan as asambleas que recollan as follas coas firmas e as entreguen porque a idea é entregarlas non tardando moito. non dixeron data de entrega.

4. Palavea, Pedralonga e Santa Xema; ten feito nunhas octavillas (un cuarto de folio) cara ao 20N coas opcións de voto, para repartirlas, as enviaran a interbarrios; Estan preparando unha lista da rede de pais e nais, que tamen enviaran.
 1. Se comenta que o concello non abre unha escola infantil que tiñan prometida dende hai tempo, informarán mellor na seguinte reunión.
5. Grupo os Maios. Fan entrega para cada barrio e vila, dunha proposta para a primeira asamblea do barrio. Esta primeira assemblea será o 17 de novembro, na plaza Ramón Cabanillas as 20h. As diferentes assembleas poden aportar ideas.
6. Grupo de xovenes universidade; están traballando a segunda assemblea que será no holl de Socioloxia as 12h30, este mércores, e será sobre os 8 puntos. Din que o Decano non lle gusta a idea.

2. II Xuntanza Indignada.

1. **Montealto;** consideran os seguintes puntos mais urxente para tratar.
 1. *Objetivos a corto y medio plazo de la red y las assembleas (este punto parece q más gente cree importante) y futuro.*
 2. *Organización dentro de la red, grupos transversales.*
 3. *Relación con sindicatos, asociaciones y otros grupos del 15M. Criterios de esa relación.*
 4. *Cómo llegar a la gente, compartir experiencias con otras assembleas.*
 5. *Errores cometidos. Autocrítica.*

y preguntas surgidas y por las que empezamos a debatir:

¿Se tomarán decisiones en la xuntanza o sólo será un lugar de debate y reflexión colectiva?.

¿Invitamos a otros grupos afines al 15M a la xuntanza?

¿Qué hacer cuando una assemblea discrepe en una acción o no cumple un protocolo?

2. **A Ria din** que eles consideran que hai que centrarse en tres puntos:
 1. protocolo de interbarrios.
 2. Profundizar e traballar sobre os 8 puntos.
 3. Balance de traballo realizado, presente do 15m e futuro do movemento enfocado nos 8 puntos.
3. **Agra do Orzan**, eles e ela aprobaron o *Boceto -propuesta de ejes a tratar na II xuntanza*. E están traballando o cadro de análise DAFO.
4. **Palavea, Pedralonga e Santa Xema**, todas e todos coñecen o documento pero aínda non o debateron.
2. **Acordos sobre este tema;** que cada barrio e vila debata e discuta según seu criterio e poña por escrito as súas conclusións. Ningun barrio o vila levou proposta de día da II xuntanza e o grupo non se pode poñer a traballar sobre a información porque non a ten, e tamén ningunha assemblea fixo correccións ou ampliacións o documento base enviado polo grupo de traballo.
3. **20N- actividades.**
 1. Os Maios, mantén a súa proposta de unha actividade na plaza Pontevedra o día 18. O plantexamento é facer unha crítica ácida, discursos co retranca sobre os políticos e as súas propostas. Cada barrio e vila pode aportar su peculiar visión sobre que se pode facer ao respecto, como se estiveramos en carnavales e a creatividade.
 2. Monte Alto plantexa facer algo o día 19, eles pensaron en diferentes posibilidades do lugar.
 3. A proposta para que as assembleas o debatan e decidan as actividades propostas por Montealto e Os Maios.
 1. manter ao día 18 na plaza pontevedra.
 2. E sobre a proposta de montealto do día 19, que sexa no obelisco, porque o sitio simbólico onde comenzou. É importante que isto se discuta nas assembleas.

4. **Varios.**

1. Camisetas, se repartió unha folla a cada assemblea sobre as camisetas. Se fixeron as devolucións e pagouse todo.
2. Sobre comunicación, informase que so están algunhas actividades posta no calendario e animase a colgar mais cosas.
3. Betanzos non aceptou unirse á dirección unificada da Rede.
4. Feminismo, o grupo plantexa facer algo o 25n día internacional contra a violencia de xénero, despois de valorar a proposta de Xulia.

Orden do día seguinte.

1. información de barrios e vilas.
2. 20n e actividades.
3. II xuntanza indignada.
4. 25 novembro.
5. Local-montalto enviara un correo.